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Toelichtende vragen  

 
1. Hoe past deze aankoop in de recent vastgestelde vastgoednotitie? 

2. Wat zijn de plannen met het terrein en het gebouw? 

3. Welke meerkosten zijn er om het aangekochte pand / perceel gereed te maken voor de 

beoogde gebruik? En wat is het beoogde gebruik? 

4. Wat is onderliggende analyse met betrekking tot de door u vastgestelde parkeerdruk in het 

kadegebied? 

5. Onder welke condities zijn de parkeerplaatsen verhuurd (op jaarbasis) aan het ROC. 

6. Wat is het risico dat de gemeente loopt als binnen afzienbare tijd de huurovereenkomst met 

het ROC wordt opgezegd door het ROC? 

7. Wat is de status van de voorgenomen parkeermogelijkheid bij het Herstaco-Stadion? 

8. Welke rol gaat Parkeerbeheer hierin vervullen of krijgen we een gemeentelijk parkeerbedrijf? 

9. Moeten de ontwikkelaars niet zelf zorgdragen voor parkeer mogelijkheden conform de 

geldende normen? 

10. Worden de kosten van de parkeerplaatsen voor het eventueel (te zijner tijd) te realiseren 

appartementencomplex op het kadeplein doorgerekend aan projectontwikkelaar? 

 

 
 
Antwoord 

 
1. Prima. Betreft een strategische aankoop voor de ontwikkeling van Stadsoevers.  
2. In eerste instantie als parkeeroplossing voor o.a.het ROC en de nieuwe ontwikkeling van het 

Douanekantoor en andere parkeeropgaven binnen het gebied.  
3. De meerkosten zijn afhankelijk van de uiteindelijke doelstelling. Op dit moment kunnen de 

kapitaallasten en de exploitatielasten gedekt worden uit de parkeerinkomsten van het ROC. 
Het beoogde gebruik is zoals weergegeven in de beantwoording van vraag 2. 

4. Op basis van de in het bestemmingsplang gedachte ontwikkeling van Stadsoevers. 
5. Het ROC huurt zolang zij in Roosendaal blijft deze parkeerplekken van de gemeente. Zie 

hiervoor ook de gesloten SOK met het ROC Kellebeek College. Het ROC betaalt hiervoor 
een eenmalige bijdrage van € 120.000 en een jkaarlijks te indexeren vergoeding van             
€ 67.500. 

6. Zie beantwoording vraag 5. 
7. De parkeermogelijkheid bij het Herstaco-stadion was een optie en geen voorgenomen 

parkeeroplossing. Daarnaast conflicteert op de lange termijn de parkeerbehoefte van het 
Herstaco-stadion met die van het ROC. 

8. De rol van Parkeerbeheer is vooralsnog niet meegenomen in de te maken afwegingen. Deze 
zullen na de verwerving nader onder de loep worden genomen. 

9. Met de aankoop van het EKP worden de parkeermogelijkheden en daarmee de 
ontwikkelmogelijkheden van stadsoevers vergroot. Er kunnen nu woningen gebouwd worden 
zonder dure parkeeroplossingen en daardoor makkelijker te verkopen of te verhuren. 



Daarnaast kan de woondichtheid hiermee worden vergroot hetgeen de grondexploitatie ten 
goede zal komen. 

10. Ja.  

 


